

Automation Anywhere



46/F, Lee Garden One, Causeway Bay, Hong Kong
Website: www.automationanywhere.com
Email Address: hk_marketing@automationanywhere.com

香港銅鑼灣利園一期 46 樓
網址: www.automationanywhere.com
電子郵件: hk_marketing@automationanywhere.com

Senior Management

Mr. Boey Chern-Yue President, Greater China and ASEAN Region
Mr. Simon Tai Managing Director, Hong Kong and Macao
Mr. Ray Lam Strategic Account Director

高層管理人員

Mr. Boey Chern-Yue President, Greater China and ASEAN Region
Mr. Simon Tai Managing Director, Hong Kong and Macao
Mr. Ray Lam Strategic Account Director

Business Activities

Automation Anywhere is a global leader in Robotic Process Automation (RPA), empowering customers to automate end-to-end business processes with software bots – digital workers that perform repetitive and manual tasks, resulting in dramatic productivity gains, optimized customer experience and more engaged employees. The company offers the world's only web-based and cloud-native intelligent automation platform combining RPA, artificial intelligence, machine learning, and analytics right out of the box, to help organizations rapidly start and scale their process automation journey. Its Bot Store is the world's first and largest marketplace with more than 850 pre-built, intelligent automation solutions. With offices in more than 40 countries and a global network of 1,500 partners, Automation Anywhere has deployed over 1.8 million bots to support some of the world's largest enterprises across all industries. For additional information, visit www.automationanywhere.com.

業務概況

Automation Anywhere 是機械人流程自動化 (Robotic Process Automation - RPA) 領域的全球領導者，賦予客戶以軟件機械人將端對端業務流程自動化的能力，利用數碼員工代替執行很多重覆而且機械化的人手工作，以大幅提高生產力、改善客戶體驗、並且讓員工更具向心力。我們提供全球唯一結合了 RPA、人工智慧、機器學習和分析工具的基於 web 和 cloud-native 的智慧自動化平台，以協助企業快速開始及擴充其流程自動化過程。機械人商店 (Bot Store) 是全球首創且規模最大的市集，擁有超過 850 個預先建立的智慧自動化解決方案。Automation Anywhere 在全球超過 40 個國家設有辦公室，全球合作夥伴網路成員多達 1,500 家，且為支援全球各行各業最大型的企業部署了超過 180 萬個機械人。如需更多資訊，歡迎造訪：
www.automationanywhere.com